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Zasedání č. 01-2022/11-FV 

 

Místo jednání: Městský úřad Jílové 

Datum a čas jednání: 09. 11. 2022 15.30 – 18.00 

Specifikace jednání:  pravidelná schůze 

Přítomni:  Ing. Ivana Šemberová, Bc. Jitka Šterclová, Ing. 

Jiří Šmíd, Ing. Jan Nesměrák, Ing. Zdeněk Frkal 

Hosté: Bc. Veronika Kopasová 

Program jednání:  

1. Návrh rozpočtu města na rok 2023 
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1) Návrh rozpočtu města na rok 2023 

Finanční výbor projednal 3. návrh rozpočtu na rok 2023. V oblasti oprav, údržby a investic 

jsou z pohledu finanční náročnosti zcela zásadní realizace a to dokončení I. etapy Sportovně 

rekreačního areálu za cca 23 mil. Kč, výměna oken v ulici Nová 25 mil. Kč, demolice RD za cca 

10 mil. Kč a autobusová zastávka s příslušenstvím za 10 mil. Kč. To by byly u těchto čtyř akcí 

náklady cca 68 mil. Kč.  

Autobusová zastávka je podpořena schváleným dotačním titulem ve výši 8,5 mil. Kč, u 

demolice RD FV doporučuje realizovat po vyhlášení a získání dotace (regenerace brownfieldů) a 

do rozpočtu dát částku 1 mil. Kč na úhradu nákladů spojených s podáním žádosti o dotaci. 

Výměna oken je dle informace akutní a sportovní areál je ve fázi pokračující realizace. 

S ohledem na současnou hospodářskou situaci, nelze zaručit, tak jako v minulých letech, 

dosažení plánovaných příjmů a tím vytváření zdrojů pro budoucí realizace investic. Při realizaci 

výše uvedených projektů a tím výrazného snížení volných finančních prostředků nebude možné, s 

ohledem na náročnost a rozsah dalších potřebných projektů, v reálném čase tyto další projekty z 

vlastních zdrojů realizovat. 

FV doporučuje řešit dlouhodobý plán oprav a investic města, včetně snižování jeho současné a 

budoucí energetické a z toho vyplývající finanční náročnosti, v maximální míře v souladu s 

vypisovanými dotačními programy. Využívat přitom i konzultace a spolupráci s ověřenými 

dotačními agenturami, a to jak se sladěním plánu oprav a investic s vydanými, ale i 

připravovanými dotačními programy, tak i s případnou spoluprací při zpracování žádostí a 

realizace projektů s maximálním důrazem na úspěšnost žádostí a výši spoluúčasti. 

Po jednání FV byly v návrhu rozpočtu provedeny úpravy, které vedly ke snížení financování a 

tím k zachování dostatečné rezervy volných finančních prostředků. 

 

Návrh usnesení: 

Finanční výbor bere na vědomí návrh rozpočtu na rok 2023. 

Hlasování: PRO 5, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0, NEHLASOVAL 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

FV doporučuje zastupitelstvu města schválit návrh rozpočtu v předloženém znění. 

 

 

Zápis vyhotovil: Ing. Jiří Šmíd, Ing. Zdeněk Frkal 

 

Předseda FV Ing. Zdeněk Frkal v. r. 

 


